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EDITORIAL 

La nueva Gobernanza debe nacer 
como una manera de coordinación 
entre municipios y ahí estará la 

Federación de A.A.V.V. 
FED.AS.CI.CA. 

ASSOCIACIÓ VEÏNAL DEL 

SEGON MOLI 

Malgrat els esforços, sobretot, de les Juntes Directives del Segon Moli. Les persones sòcies i no sòcies 

(encara) han pogut constatar les millores que s’han introduït en el local. D’un espai que encara és 

insuficient per totes les activitats que estem portant a terme però que és molt més del que teníem 

quan les 15 famílies que ens vàrem reunir vàrem començar a caminar. A pesar de tots els nostres 

esforços seguim sense vore clar el local per que ens estem quedant sense diners per a continuar donat 

que l’Ajuntament no es fa càrrec, de moment. 

 

 

Continuem l’any 2020 tocats per 

les conseqüències del Covid-19, i 

desprès d’un temps en 

quarantena, utilitzant Instagram, 

video-conferències, presencies 

individuals i utilitzant els mitjans al 

nostre abast per a netejar el local i 

que estiga en condicions de poder-

se utilitzar de manera singular, 

comencem un nou semestre amb 

l’esperança de que la pandèmia 

tinga la menor incidència en la 

nostra Associació. 
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L’HORT URBÀ UNA DE LES MILLORS I MES COMPLETES 

ACTIVITATS QUE PORTEM EN L¡ASSOCIACIÓ.- 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

              

        

 

     

   

         

 

 

 

 

 

 

 

 L’hort urbà que, de moment, la mitat és gestionada per l’Associació veïnal del 2on Moli, ha superat 

les expectatives que ens vàrem proposar al principi, tant Domingo Giménez con jo mateix. En un principi 

no es volia portar en davant la idea però gràcies a la nostra insistència aconseguirem el que avui és una 

realitat. Al principi el 99% de les persones que vàrem encetar el projecte érem homes que teníem una 

idea bastant clara del que volíem, altres es van anar incorporant i els vàrem tindre que explicar el era un 

hort urbà que ja estava arrelada en molts centres educatius. 

Desprès va vindre la incorporació de les dones amb una poca de por, però que amb l’ajuda de tots es van 

ficar al dia ràpid i amb molta eficàcia. Avui en dia ja discutim en el processos de quan plantar, quan tirar 

el fem, la millor època i lluna per a plantar les varietats de plantes que donen el millor fruit possible en 

tamany i qualitat. La gent major ha segut un altre col·lectiu amb molt d’entusiasme. 

 Els ordinadors canvien cada més, els smartphones canvien cada setmana i moltes vegades diem que no 

ens funciona i no és culpa de nosaltres sinó de les mateixes empreses que fan canvis i que els particulars no se’n 

adonen. És conegut que els proveïdors de correu electrònic eresmas.com, ono.com, yahoo.com i hotmail.com 

estan desapareixent i s’ha de passar a gmail.com o un altre. 

  

 

 

-Una de les altres activitats, i que 

tal com s’està ficant el dia a dia de 

la Societat, és l’aprenentatge de 

les noves tecnologies. Estem 

ajudant a persones individuals i a 

grups a poder introduir-se en eixe 

món que són les noves 

ferramentes per a poder anar per 

el món i poder connectar-se amb 

l’Administració que no és fàcil. 
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Una de les nostres priorites, quan es vàrem constituir com AVV, era recuperar el vell moli d’Aigua, 

conegut com a Segon moli. Portem ja 16 anys i ja fa 9 que es va fer un esforç per treballar la seua recuperació. 

Es vàrem posar uns 300.000€ per a catalogar la maquinaria, fer un estudi del lloc i arreglar la part de fora i algo 

de dins del moli. Des de aleshores ja no s’ha fet res mes. Un moli d’Aigua que podria ser referent per a tota la 

província i part de l’estranger, esta sense acabar fa 9 anys i els regidors i regidores no es fiquen d’acord i donen 

les culpes als altres. Hi han subvencions per part de la Diputació i d’Europa per a poder-lo acabar, però pa d’això 

cal treballar i buscar allà on estiguen els diners. Esperem que facen alguna cosa. 

  

  

Seguim col·laborant amb l’Ajuntament a la vista de que hi ha gent que encara no 

recicla com cal. Necessitem alguna cosa diferent del que hi ha fins ara perquè, a pesar de que 

hi ha un telèfon a disposició de la ciutadania per arreplegar coses grans a domicili 

(964216134) i tenim l’eco parc, seguim veient que no es fa cas. Alguna cosa ha de pensar 

el Regidor/a corresponent per que la Ciutat siga de primera i no de tercera. La gent que 

necessita la vorera per a passar no pot fer-ho, això no és pensar en els altres. 

No estaria malament el fer uns contenidors que tingueren uns xips que informaren a 

l’empresa que té la concessió de que deuen de passar a buidar-los perquè estan plens i evitar 

aixina el mal efecte que fa vore totes les deixalles al voltant dels contenidors. Caldria ficar-ne 

uns que foren per a les restes dels menjars per a poder convertir-ho en fem per al shorts i 

continuar així el procés natural de les restes orgàniques. 
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ALGUNS DELS NOSTRES REPTES 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ASSOCIACIÓ  
 

VEÏNAL DEL SEGON MOLI 

 
 

COL.LABORA 

AJUNTAMENT DE CASTELLÓ DE LA PLANA.  

 

Anem a seguir 

insistint en que el anomenat 

Segon moli acabe sent un 

dels referents de la nostra 

ciutat com a moli d’aigua. 

Donat que no hi ha aigua per 

a fer-lo marxar deu de ser un 

contenidor cultural on 

vulguem vindre totes les 

escoles de la província a vore 

el seu funcionament. Un 

poble com Ares en té un el fa 

marxar, en canvi la capital no 

pot aconseguir ficar en marxa 

un dels 5 molins que hi havia 

fa anys? 

 El arbres són elements molt important en la 

nostra societat, malauradament i degut a unes 

rivalitats entre empreses a l’hora de construir els 

anomenats Lledó I, Lledó II i Lledó II hi hagué una 

part que es va quedar sense plantar arbres en les 

voreres. Al final vam aconseguir que es plantarem 

en una part de Lledó II i amb tan mal criteri que van 

deixar un espai xicotet per a que el arbre puguera 

créixer i al mateix temps sense una barrera que fera 

que l’arbre no puguera trencar les rajoles de les 

voreres   on estan plantats. Resultat voreres 

deformades i amb perill de caure. Seguirem insistint  

per a que s’arreglen les males voreres. 

 

 

  


